
UNESCO  har  store
forventninger til Bælt & Vej-
topmødet i Beijing
4. maj, 2017 – I et interview med Xinhua i Paris, hilste
UNESCO’s generalsekretær Irina Bokova Kinas politik for den Ny
Silkevej velkommen og sagde, at Bælt & Vej-initiativet er
meget vigtigt, idet det også promoverer kulturkontakter og
gensidig  forståelse  af  civilisationer,  sammen  med
internationalt  handelssamarbejde.  Hun  sagde,  hun  har  store
forventninger  til  Bælt  &  Vej  Forum  for  Internationalt
Samarbejde, der starter om 10 dage, og hun vil også være
deltager og ser frem til meget interessante diskussioner dér.
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